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1  Καταγγέλλουν εμπαιγμό και απαξίωση χωρίς όρια
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 26 Ημερομηνία

έκδοσης:
27-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

762.6 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Καταγγέλλουν εμπαιγμό 
και απαξίωση /ωρίς όρια
■ Αγανάκτηση για το υποστελεχωμένο Νοσοκομείο Ιεράπετρας-Πήραν πίσωτο αίτημα για πρόσληψη 1 1 γιατρών

Ξανά... aious δρόμουβ

Κάλεσμα για κινητοποιήσεις
«Ενημερώνουμε τους συμπολίτες μας ότι πρέπει να πάρουμε την τύχη της ζωής μας στα χέρια μας. Όλα τα επιχειρή

ματα μας για τη ζωτική σημασία του Νοσοκομείου μας αγνοούνται. Αρχειοθετούνται στον κάλαθο των αχρήστων της 
Υ.ΠΕ. Κρήτης και των υπουργείων. Ερήμην αποφάσεις από εξυπνάκηδες δήθεν ειδικούς.

Πρέπει να δράσουμε αποφασιστικά και να διεκδικήσουμε το αυτοδιοίκητο και τη στελέχωση που δικαιούται το Νοσο
κομείο μας. Να εγκριθούν άμεσα οι γιατροί που χρειάζεται το Νοσοκομείο μας. Τώρα, πριν είναι πολύ αργά. Καλούμε 
Εκκλησία, Δήμο, φορείς και όλους τους συμπολίτες μας σε εκδήλωση διαμαρτυρίας που σύντομα θα σας ανακοινώ
σουμε», καταλήγουν οτην επιστολή τους τα μέλη του Δ.Σ. του Συλλόγου Φίλων Νοσοκομείου Ιεράπετρας, με την υπο
γραφή του προέδρου κ. Ανδρέα Μαμαντόπουλου και της γραμματέως κ. Πόπης Δασκαλάκη.

petasis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Νίκος Πετάσης

Οργή και αγανάκτηση έχει κυριεύσει ξανά 
όλους εκείνους που εμπλέκονται με τον 
έναν ή τον άλλον τρόπο στις υποθέσεις 
του Γενικού Νοσοκομείου Ιεράπετρας, το 
οποίο παραμένει υηοστελεχωμένο από 
την αρχή της περιόδου των μνημονίων και 
συνεχίζει να δίνει τη μάχη για να κρατηθεί 
ανοικτό, ηροσφέροντας καλές υπηρεσίες 
υγείας στους45.000 κατοίκους της νοτιο
ανατολικής Κρήτης, την οποία εξυπηρετεί 
μετη σωστή λεπουργία του.

Η
 σιαγόνα που ξεχείλισε ίο ποτήρι ήταν η 
απαξίωση της ανάγκης για πρόσληψη 11 
γιατρών βασικών ειδικοτήτων που λεί
πουν από τη δύναμη του ιατρικού προσω

πικού και που η διοίκηση του διασυνδεόμενων νο
σοκομείων - στην οποία δε μετέχει ουδείς εκπρό

σωπος του Νοσοκομείου Ιεράπετρας - γνωρίζει 
πάρα πολύ καλά ότι θα πρέπει να τους ζητήσει μέ
σω της Υ.ΠΕ. Κρήτης από το υπουργείο Υγείας.
Ο Σύλλογος Φίλων Νοσοκομείου Ιεράπετρας, 

στον οποίο πρόεδρος είναι ο τέως διευθυντής της 
Χειρουργικής Κλινικής του Νοσοκομείου Ιεράπε
τρας Ανδρέας Μαμαντόπουλος, μόλις πληροφο- 
ρήθηκε τις μεθοδεύσεις που αποδεικνύουν την α
παξίωση της μοναδικής δομής υγείας της νότιας 
Κρήτης, εξέδωσε σκληρή ανακοίνωση και προει
δοποιεί για δυναμικές κινητοποιήσεις, αν δεν ικα
νοποιηθεί το αίτηματηςκάλυψηςτων κενών θέσε
ων γιατρών βασικών ειδικοτήτων, που θα βοηθή
σει στη σωστή λειτουργία των βασικών κλινικών 
του Νοσοκομείου Ιεράπετρας.

Η επιστολή
«Ο εμπαιγμός και η απαξίωση των πολιτών της 

ευρύτερης περιοχής της Νοτιοανατολικής Κρήτης 
φαίνεται πως δεν έχει όρια. Διαγράφουν με μονο- 
κονδυλιές την εθνική σημασία επιβίωσης αυτού

του τόπου. Άλλη μια απόδειξη γι' αυτό αποτελούν 
οι παλινωδίες των αποφάσεων του Δ.Σ. των δια- 
συνδεόμενων νοσοκομείων του νομού μας.
Συνεδρίασαν στις 5/7/2022 και αποφάσισαν να 

αιτηθούν έγκριση πέντε θέσεων γιατρών για το

Νοσοκομείο μας. Το Νοσοκομείο ζητούσε έντε
κα. Συνεδρίασαν ξανά στις 18/7/22 και αποφάσι
σαν να αναιρέσουν την πρώτη τους απόφαση και 
ζήτησαν μόνο μία θέση γιατρού για το Νοσοκομεί
ο μας! Για το Νοσοκομείο Αγίου Νικολάου, που έ

χει ολιγότερο πρόβλημα στελέχωσης και πρακτι
κά καλύπτουν μικρότερο πληθυσμό, ζήτησαν εν
νέα γιατρούς.

Και εμείς εδώ στην Ιεράπετρα μένουμε με τα ε
ρωτήματα:
Α) Ποια ανάγκη τούς ανάγκασε να ξανασυνεδρι- 

άσουν;
Β) Γιατί αναίρεσαν την απόφασή τους;
Γ) Γιατί αγνοούν το αίτημα του νοσοκομείου μας 

για στελέχωση από γιατρούς;
Δ) Ποιος τους έδωσε το δικαίωμα να περιφρο- 

νούν έναν πληθυσμό Ελλήνων που μοχθεί στην ε
σχατιά τηςχώρας;

Ε) Ποιοι είναι αυτοί που χωρίς εμάς καιχωρίς δική 
μας εκπροσώπηση στο Δ.Σ. αποφασίζουν με παρ
ρησία για εμάς;
Στ) Ποιος τους είπε ότι υπάρχει πληθυσμός στην 

Ελλάδα με λιγότερα δικαιώματα στην υγεία και τη 
ζωή;», αναφέρεται, μεταξύ άλλων, στην επ ιστολή.

™ΐ7ΐΗ σταγόνα που ξεχείλισε το ποτήρι ήταν η απαξιώ 
ση της ανάγκης για πρόσληψη 11 γιατρών βασικών 
ειδικοτήτων που λείπουν από τη δύναμη του ιατρι
κού προσωπικού στο Νοσοκομείο Ιεράπετρας.

ΑΠΑΓΟΡΕΥΕΤΑΙ
Η ΣΤΑΣΗ και Η ΣΤΑΘΜΕΥΣΗ

ΕΞΟΔΟΣ 4 
ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΟΥ 
και ΟΧΗΜΑΤΩΝ



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ξανθός Όχι στην απαξίωση του Νοσοκομείου
«Παμμακάριστος»

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

679.54 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ξανθός

Όχι στην απαξίωση του Νοσοκομείου «Παμμακάριστος»

Τ
ο Νοσοκομείο «Η Παμμακάριστος» επι- 
ακέφθηκε χθες ο τομεάρχης Υγείας ίου 
ΣΥΡΙΖΑ - Προοδευτική Συμμαχία Αν- 
δρέας Ξανθός, συνοδευόμενος από αντι
προσωπεία της οργάνωσης μελών της 5ης Δημο
τικής Κοινότητας και την εκπρόσωπο της διαμερι- 

σματικής κοινότητας, στο πλαίσιο περιοδειών της 
αξιωματικής αντιπολίτευσης στις δημόσιες δομές 
του Εθνικού Συστήματος Υγείας,

Αρχικά πραγματοποιήθηκε συνάντηση με τον 
διοικητή του Νοσοκομείου Θρασύβουλο Λαδό- 
πουλο, ο οποίος ενημέρωσε για ία λειτουργικά 
προβλήματα του νοσηλευτικού ιδρύματος, αλλά 
και την προοπτική αλλαγής του χαρακτήρα του νο
σοκομείου σε γηριατρική μονάδα, καθώς ήδη συ- 
ζητείται σχετική πρόταση σε επίπεδο 1 ης ΥΠΕ και 
υπουργείου Υγείας. Στη συνέχεια, ο Λνδρέας Ξαν
θός επισκέφθηκε επιμέρους τμήματα του νοσοκο
μείου, όπου συνομίλησε με το προσωπικό και ενη
μερώθηκε για τις καθημερινές δυσκολίες στη φρο
ντίδα των ασθενών και στην ανταπόκριση στις ανά
γκες της πανδημίας.

Τέλος, πραγματοποιήθηκε σύσκεψη με το Σω
ματείο Εργαζομένων του Νοσοκομείου «Παμμα
κάριστος» όπου εκτέθηκαν μια σειρά ζητήματα, 
όπως το γεγονός ότι και η ΜΑΦ λειτουργεί χωρίς 
το αναγκαίο ιατρό νοσηλευτικό προσωπικό, το

Ακτινολογικό έχει μόνο δύο γιατρούς, το νοσοκο
μείο δεν διαθέτει πνευμονολόγο κ.ά.

Ο ΑνδρέαςΞανθός παρουσίασε τις βασικές προ
γραμματικές θέσεις του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ.: Αυτόματη 
αναπλήρωση τωνκενώνλόγω συνταξιοδόιησης με 
μόνιμο προσωπικό.Μονιμοποιηση του επικουρι
κού προσωπικού και ίων συμβασιούχων ΟΑΕΔ με 
συνταγματικό ορθό τρόπο Αμεση επιστροφή όλων

των εργαζομένων που είναι σε αναστολή .Στοχευ- 
μένες προσλήψεις μόνιμων υγειονομικών (15.000 
σε βάθος τριετίας) σε τομείς που υστερεί το 
ΕΣΥ.Γενναία αναβάθμιση μίσθολογικών αποδο
χών, συνθηκών εργασίας και εκπαίδευσης στο 
ΕΣΥ-Σύγκλιση των δημόσιων δαπανών Υγείας με τον 
μέσο όρο της ΕυρωπάΐκήςΈνωσης (7%του ΑΕΠ),

Αντ. Ραυτ.
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1  Απελπιστική π κατάστασπ στο Γενικό νοσοκομείο
Χανιών

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 9 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

762.34 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απελπιστική π κατάστασπ στο Γενικό 
νοσοκομείο Χανιών
Υποστελεχωμένο και με «εντέλεσθε» λειτουργεί το νοσοκομείο Χανιών μετά και την ηχηρή παραίτηση και 
παρότι ο υπουργός ία είχε βρει όλα καλά. Εξελίσσεται δε και η εισαγγελική έρευνα για τα ληγμένα φίλτρα 
της αιμοκάθαρσης, θέμα που είχε αναδείξει η ΑΥΓΗ στις 13 Μαΐου

Τ
ο Γενικό Νοσοκομείο Χα
νιών είναι ένα από ία χαρα- 
κτηριστικότερα παραδείγ
ματα της κυβερνητικής πο
λιτικής ιης Νέας Δημοκρατίας στην 

Υγεία/Οντας ένα από ία καλύτερα πε
ριφερειακά νοσοκομεία της χώρας, 
σήμερα αντιμετωπίζει συσσωρευμέ- 
να προβλήματα, τα οποία το έχουν 
φέρει στο χείλος της καταστροφής.

Η κατάρρευση του Νοσοκομείου 
Χανίων οδήγησε τη Δευτέρα στην 
ηχηρή παραίτηση του διευθυντή της 
Β’ Χειρουργικής Κλινικής Νίκου 
Τσίνίμικάκη. Ο Γιώργος Πετράκπς, 
επιμελητής Β' στην ίδια κλινική και 
γενικός γραμματέας του Ιατρικού 
Συλλόγου Χανίων, μιλώντας Στο 
Κόκκινο 105,5, ιόνισε ότι το Εθνικό 
Σύστημα έχει ήδη καταρρεύσει και 
πλέον βλ έπουμε τη σκόνη του. Ο ι βα
σικοί λόγοι, σύμφωνα με τον ίδιο, εί
ναι τρεις: Η υποχρηματοδότηση, η

υποστελέχωση και η έλλειψη βούλη
σης από την κυβέρνηση. «Οτιδήποτε 
άλλο ακούγεται από μέσα ενημέρω
σης ή από κυβερνητικά στελέχη είναι 
διαστρέβλωση της αλήθειας» δήλω
σε χαρακτηριστικά.

Η υποστελέχωση του νοσοκομεί
ου είναι τραγική. Συγκεκριμένα, 
έχουν παραμείνει τρεις γιατροί 
στην Ορθοπεδική, δύο στην Παθο
λογική - Ογκολογική, ενώ είναι 
κλειστή λόγω κορωνοϊού η Πνευ- 
μονολογική τα τελευταία δύο χρό
νια. Μάλιστα, πρόσφατα, μια διευ
θύντρια παραιτήθηκε γιατί βρήκε 
καλύτερες απολαβές. Επίαης, τέσ
σερις γιατροί είναι στην Α' Παθο
λογική και τρεις στη Β' Παθολογι
κή, τέσσερις αία ΤΕ1Ι, τρεις οτη 
Νευρολογική - αλλά μία εξ αυτών 
είναι σε παραίτηση. Με καυστικό 
τρόπο, οι γιατροί του Νοσοκομείου 
υπογράφουν πλέον τις ανακοινώ

σεις τους ως «Ένωση Εναπομεινά- 
ντων Γιατρών ΕΣΥ Χανίων»·.

«Εντέλεσθε»
Η απάντηση που έχουν λάβει οι 

γιατροί, όμως, δεν ήταν η ενίσχυση, 
αλλά τα «εντέλεσθε» ώστε να καλυ
φθούν με κάθε κόστος οι εφημερίες. 
Συγκεκριμένα, στις 23 Ιουλίου, όπως 
καταγγέλλουν οι εργαζόμενοι, «μοι
ράζουν “εντέλλεσθε’για πρώτη φορά 
στα χρονικά του νοσοκομείου μας», 
ενώ σημειώνουν πως η Εισαγγελία 
Πρωτοδικών Χανίων είναι ενήμερη. 
Τα «εντέλεσθε» αφορούσαν την 
Covid πρώην πνευμονολογική καί τη 
νευρολογική κλινική.

Τα ληγμένα φίλτρα
Παράλληλα, εξελίσσεται και το σκάν

δαλο με τα ληγμένα φίληρα αιμοκάθαρ
σης, για ίο οποίο γίνεται εισαγγελική 
έρευνα Το θέμα είχε αναδείξει η ΛΥΤΗ

στις 13 Μαΐου. Η ΠανελλαδικήΈνωση 
Νεφροπαθών, η Ομοσπονδία ΑμεΑ το
ποθετήθηκαν, ενώ τη χρήση ληγμένου 
υλικού παραδέχτηκαν εγγράφως ο διευ
θυντής της μονάδας τεχνητού νεφρού, 
ορισμένοι γιατροί συνεργάτες του και ο 
διοικητής,Όλοι παραμένουν σπςθέσεις 
τους. Πάντως, ο Θάνος Πλεύρης είχε 
επίσκεφθεί πρόσφατα το Γενικό Νοσο
κομείο Χανίων και τα βρήκε... όλα 
καλά. Η διοικήτριατης 7 ης ΥΠΕ Λένας 
Μπορμπουδήκη είπε ότι υπάρχουν κά
ποια λίγα προβλήματα που θα τα δει. 
«Εμπράκτως δεν υπάρχει λύση, μόνο 
λόγια» σχολίασε ο Πώργος Πετράκπς. 
Σήμερα, στις 9:30, θα συζητηθεί στη 
Βουλή επίκαιρη ερώτηση του βουλευ
τή ΣΥΡΙΖΑ Χανίων Παύλου Πολάκη 
για τη δραματική κατάσταση του νοσο
κομείου. Ωστόσο, οι εργαζόμενοι δεν 
έχουν πολλές ελπίδες γι' αυτά που θα 
απαντήσει η Μίνα Γκάγκα.

Αντώνπς Ραυτόπουλος
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1  Ράντζα και φορεία με την αύξηση των εισαγωγών
λόγω Covid

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

174.71 cm² Κυκλοφορία: 5230

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ράντζα και 
φορεία 
με την αύξηση 
των εισαγωγών 
ίΙόγω Covid
ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ ΟΙ ΘΑΝΑΤΟΙ
από κορονοϊό -26% σε μία 
εβδομάδα-, με τη χώρα να 
μετράει καθημερινά 40 νε
κρούς, ενώ 30.999 συνάν
θρωποί μας χάθηκαν από 
την αρχή της πανδημίας. 
Παράλληλα αυξάνεται και 
η πληρότητα των απλών 
κλινών και των Μονάδων 
Εντατικής Θεραπείας (ΜΕΘ) 
Covid στο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας, το οποίο εγκατα
λειμμένο από την κυβέρνη
ση πιέζεται για ακόμη μία 
φορά από την πανδημία, 
ενώ το προσωπικό έχει ξε- 
περάσει τα όρια της εξουθέ
νωσης.

Αύξηση σημείωσαν οι 
ημερήσιες εισαγωγές στα 
νοσοκομεία (περισσότερες 
από 399), με την εβδομα
διαία έκθεση του ΕΟΔΥ να 
δείχνει ότι την εβδομάδα 
αναφοράς έγιναν συνολικά 
2.793. Με μελανά χρώματα 
περιγράφει την εικόνα της 
μάχης του ΕΣΥ με την Covid 
ο πρόεδρος της Πανελλή
νιας Ομοσπονδίας Εργαζο
μένων Δημόσιων Νοσοκο
μείων (ΠΟΕΔΗΝ), Μιχάλης 
Γιαννάκος, κάνοντας λόγο 
για ράντζα και φορεία που 
πλημμυρίζουν τα μεγάλα 
νοσοκομεία της Αττικής 
έπειτα από κάθε εφημερία 
και διερωτάται «τι θα γίνει 
το φθινόπωρο αν συνεχίσει 
η ανεξέλεγκτη ροή νέων 
ασθενών που βλέπουμε σή
μερα στο ΕΣΥ;». Οπως εξη
γεί, ενδεικτικό της τάσης 
είναι πως σε απλές κλίνες 
Covid αυτή την εβδομάδα 
νοσηλεύονται 2.793 ασθε
νείς, την περασμένη εβδο
μάδα νοσηλεύονταν 2.210 
ασθενείς και πριν από δύο 
εβδομάδες 1.874, αύξηση 
20%! Νοσηλεύονται, επίσης, 
62 παιδιά με Covid σε παι
διατρικά νοσοκομεία, ενώ 
στις ΜΕΘ Covid νοσηλεύο
νται 132 ασθενείς από 127 
την περασμένη εβδομάδα, 
ενώ πριν από μία εβδομάδα 
νοσηλεύονταν 101 ασθενείς 
και πριν από δύο εβδομάδες 
81, με τον μέσο εβδομαδι
αίο ρυθμό αύξησης να είναι 
20% και στις ΜΕΘ Covid.

ΝΤΑΝΙΒΕΡΓΟΥ



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Απορρίπτονται αιτήσεις για σχολικούς νοσηλευτές
λόγω... διατύπωσης!

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

145.1 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ 
«Γ. ΣΕΦΕΡΗΣ»

Απορρίπτονται αιτήσεις 
για σχολικούς νοσηλευτές 
λόγω... διατύπωσης!

Μέσα στο κατακαλόκαιρο ενημερώνονται γονείς στη 
Β1 Αθήνας που έχουν προσκομίσει γνωμάτευση γιατρού 
από δημόσιο νοσοκομείο και αιτούνται για το παιδί τους 
σχολικό νοσηλευτή, ότι η αίτησή τους απορρίφθηκε από 
την Περιφέρεια επειδή ο γιατρός αναφέρει ότι «Χορηγεί
ται για σχολικό νοσηλευτή» και όχι «Απαιτείται σχολικός 
νοσηλευτής». Τη σοβαρή αυτή καταγγελία κάνει ο Σύλ
λογος Εκπαιδευτικών Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
«Γ. Σεφέρης», προσθέτοντας ότι σύμφωνα με την πα
ραπάνω λογική στη Διεύθυνση Β' Αθήνας έχουν α- 
πορριφθεί 5 από τις 130 αιτήσεις!

«Αν και οι γονείς έχουν προσκομίσει τα απαραίτητα έγ
γραφα από γιατρούς και νοσοκομεία, το αυτονόητο δι
καίωμα ενός παιδιού, για το οποίο επιβάλλεται η εξατο- 
μικευμένη επιστημονική παρέμβαση από ειδικό επιστή
μονα, όπως ορίζει ο νόμος, καθώς η ζωή του είναι σε κίν
δυνο, μπαίνει σε "γραφειοκρατική τιμωρία" για το τυπικό 
των λέξεων!», σχολιάζει ο Σύλλογος «Γ. Σεφέρης», προ
σθέτοντας ότι την ίδια στιγμή που εκατοντάδες μαθητές 
μένουν αβοήθητοι στο κανονικό ωράριο του σχολείου 
χωρίς ειδικό εκπαιδευτικό προσωπικό για την αντιμετώ
πιση μαθησιακών δυσκολιών, ψυχολογικών προβλημά
των και διαφόρων θεμάτων υγείας, στο υπουργείο Παι
δείας κομπάζουν προκλητικά για την επιμήκυνση του ω
ραρίου ως τις 5.30 μ.μ. καθώς και για την «ευαισθησία» 
της κυβέρνησης στα θέματα μαθητών με αναπηρίες και 
ειδικές ανάγκες! Παράλληλα ο Σύλλογος αναφέρεται και 
στον κόπο, τον χρόνο και τη γραφειοκρατική κόλαση που 
αντιμετωπίζουν οι γονείς για να εγκριθεί ένα αίτημα για 
σχολικό νοσηλευτή από τις Διευθύνσεις(ί), το οποίο ήδη 
έχει εγκριθεί από γιατρό.

Ο Σύλλογος καλεί τις Ενώσεις και τους Συλλόγους Γο
νέων να ενημερώσουν όσους γονείς αντιμετωπίζουν προ
βλήματα «για να επικοινωνήσουν και να συντονίσουμε 
τη δράση μας», απαιτώντας από τη Διεύθυνση Β' Αθήνας 
να εγκρίνει όλες τις αιτήσεις παρακάμπτοντας τη γραφει
οκρατική δυσκαμψία, εφόσον υπάρχουν τα απαραίτητα 
έγγραφα από τα νοσοκομεία και τους γιατρούς, να εγκρι- 
θούν τώρα όλα τα αιτήματα για σχολικούς νοσηλευτές, 
χωρίς καθυστερήσεις και να γίνουν οι αναγκαίες προσλή
ψεις σύμφωνα με τις πραγματικές ανάγκες.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Θεσσαλονίκη: Ο δήμος στηρίζει την επιστροφή των
υγειονομικών

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

111.73 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Θεσσαλονίκη: 0 δήμοδ 
στηρίζει την επιστροφή 

των υγειονομικών
ΠΟΛΥ σημαντική στήριξη προς τους 
υγειονομικούς σε αναστολή από το δη
μοτικό συμβούλιο Θεσσαλονίκης, που 
αποφάσισε να στηρίξει το αίτημα να επι
στρέφουν στην εργασία τους τηρώντας 
όλα τα μέτρα προφύλαξης της δημόσι
ας υγείας. Η απόφαση αυτή εκφράστη
κε με ψήφισμα του δημοτικού συμβου
λίου, παρουσία πρώην εργαζομένων στο 
ΕΣΥ και το ΕΚΑΒ.

0 εκπρόσωπος των υγειονομικών, 
μοριακός γενετιστής στη Β’ Παθολογική 
Κλιντκή του Ιπποκράτειου Νοσοκομείου 
Αθανάσιος Καλογερίδης, ανέφερε πως 
συνολικά 10.000 υγειονομικοί από τον 
ιδιωτικό και τον δημόσιο τομέα καθώς 
και άλλοι 10.000 ιδιώτες γιατροί επέλε- 
ξαν να μην κάνουν το εμβόλιο.

Μια μερίδα επιστημόνων, όπως εί
πε, έστειλε υπόμνημα 107 σελίδων στον 
πρωθυπουργό, στον υπουργό Υγείας, 
στην επιτροπή λοιμώξεων και στην επι
τροπή εμπειρογνωμόνων, ωστόσο δεν 
έλαβε ποτέ επιστημονική απάντηση. Στο 
ψήφισμα που εγκρίθηκε με τρία «πα
ρών» αναφέρεται: «Το δημοπκό συμβού
λιο στέκεται αρωγός στο δίκαιο αίτημα 
των υγειονομικών σε αναστολή για άμε
ση επιστροφή σης θέσεις εργασίας τους».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στο πλευρό των κατοίκων του Νευροκοπίου για την
ενίσχυση του Κέντρου Υγείας

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

156.36 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΟΜΕΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΔΡΑΜΑΣ TOY ΚΚΕ

Στο πλευρό ίων κατοίκων 
του Νευροκοπίου για την 
ενίσχυση του Κέντρου 
Υγείας

Αντιπροσωπεία της ΤΕ Δράμας του ΚΚΕ βρέ
θηκε το Σάββατο 23 Ιούλη στο Κέντρο Υγείας 
Νευροκοπίου, στο πλευρό κατοίκων της περι
οχής που διαμαρτύρονταν για τις ελλείψεις του 
Κέντρου Υγείας, επικεντρώνοντας στην απου
σία πληρώματος ασθενοφόρου, γεγονός που έ
χει προκαλέσει έντονη ανησυχία και τη δικαιολο
γημένη οργή τους.

Το Κέντρο Υγείας Κάτω Νευροκοπίου αντιμε
τωπίζει εδώ και χρόνια σοβαρά προβλήματα στη 
λειτουργία του, εξαιτίας της ακολουθούμενης πο
λιτικής υποχρηματοδότησης, υποστελέχωσης και 
εμπορευματοποίησης της Υγείας, που ακολουθή
θηκε από όλες τις προηγούμενες κυβερνήσεις 
και από τη σημερινή της ΝΔ. Μάλιστα, την ιδιαί
τερη περίοδο της πανδημίας τα προβλήματα αυ
τά επιδεινώθηκαν, καθώς πολλοί γιατροί μετακι
νήθηκαν προς το Νοσοκομείο της Δράμας για να 
καλύψουν τα τεράστια κενά του.

Το ΚΚΕ είχε ήδη καταθέσει Ερώτηση στη Βου
λή, πριν ακόμα από την επιδείνωση του προβλή
ματος με τη συνταξιοδότηση των οδηγών ασθε
νοφόρων και τη μη αντικατάστασή τους, επιση- 
μαίνοντας και παραμέτρους, όπως την ύπαρξη 
και λειτουργία πολλών λατομικών μονάδων, στις 
οποίες τα εργατικά «ατυχήματα», πολλά θανατη
φόρα, είναι συχνό φαινόμενο αλλά και την αυξη
μένη κίνηση οχημάτων στο εθνικό οδικό δίκτυο, 
καθώς η περιοχή αποτελεί πύλη εισόδου και ε
ξόδου από και προς τη χώρα και παράλληλα με
τακινούνται πολλά βαρέα οχήματα και τα τροχαία 
ατυχήματα είναι αυξημένα.

Η ΤΕ Δράμας του ΚΚΕ δήλωσε πως βρίσκεται 
δίπλα στον λαό της περιοχής και στον αγώνα του 
για την πλήρη λειτουργία του Κέντρου Υγείας, 
την επαρκή στελέχωσή του με μόνιμο προσωπι
κό - γιατρούς, νοσηλευτές, διασώστες, οδηγούς, 
υπαλλήλους καθαριότητας, τεχνίτες οχημάτων 
- και τη μονιμοποίηση όλων των συμβασιούχων, 
ώστε να καλυφθούν όλες οι βάρδιες και να λει
τουργεί 24 ώρες τη μέρα, 365 μέρες τον χρόνο.



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κ. Μάλαμα : Να σταματήσει η κυβέρνηση τις
μεθοδεύσεις υποβάθμισης τον ΕΟΠΥΥ του Πολυγύρου

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

282.43 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κ. Μάλαμα :
Να σταματήσει 
η κυβέρνηση τις 
μεθοδεύσεις 
υποβάθμισης 
του ΕΟΠΥΥ 
Πολυγύρου

^3



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κ. Μάλαμα : Να σταματήσει η κυβέρνηση τις μεθοδεύσεις υποβάθμισης
τον ΕΟΠΥΥ του Πολυγύρου

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

27-07-2022

Κ. Μάλαμα : Να σταματήσει η κυβέρνηση 
τις μεθοδεύσεις υποβάθμισης τον ΕΟΠΥΥ
του Πολυγύρου

Πριν από μερικές ημέρες η διοίκηση του 
ΕΟΠΥΥ στη Αθήνα ανακοίνωσε με θριαμβο
λογίες ότι εγκρίθηκε από το Διοικητικό Συμ
βούλιο του, το νέο οργανόγραμμα του 
Οργανισμού, όπου γίνεται λόγος για :

“εξοικονόμηση διοικητικών δομών, ιδίως πε
ριφερειακών που αποσπασματικά δημιουργή-

θηκαν την τελευταία δεκαετία (επιτυγχάνεται 
μείωση 13 Διευθύνσεων, 111 Τμημάτων και 5 
γραφείων). Οι εν λόγω δομές κρίθηκε ανα
γκαίο να μην συμπεριληφθούν στην νέα διοι
κητική δομή λαμβάνοντας υπόψη 
τεκμηριωμένα και αντικειμενικά δεδομένα και 
επιχειρησιακούς δείκτες.”

Κι επειδή η κοινωνία της Χαλκιδικής αγωνία 
γιατί γνωρίζει ότι αυτή η κυβέρνηση κλείνει 
διαρκώς υπηρεσίες στο Νομό διερωτάται εάν 
είναι κι η Περιφερειακή Διεύθυνση του Πολυ
γύρου μέσα στις δομές που καταργούνται. Το 
ζήτημα είναι πολύ σοβαρό και απαιτεί απαντή
σεις τώρα.
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